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Zie mijn suggesties Kijk maar hoe ver je komt

Ik doe mee met de dagstart Dan kunnen we het nog een keer doorlopen

Gr

10 2e

Annotatie PO Stas 18 augustus
1 Huidige casuistiek

2 Bijstandsverzoek SXM

3 Beleid BZK

Combineer deze agendapunten gaat over hetzelfde Noem het bijstandsverzoeken Niet BZKzo scherp
noemen

4 Vaccins

5 Crisisdraaiboek orkaanseizoen

6 Versterking afdeliiig PG Bonaire

7 Tijdelijke covid 19 wet

8 Motie Bonaire

1 Huidige casuistiek UPDATE MAANDAG

VZiekenliuisopnames lopen op

V IC opnamen vinden plaats
V Nieuwe sterfgevallen

2 Bijstandsverzoek SXM

V SXM bccft via een bijstandsverzoek aangegeven dat liet geeu financiele middelen meer heeft om de

accommodatie kosten voor gezonden zorgprofessionals te kunnen betalen Het be reft zowel de kosten

die al zijn gemaakt voor liuidig personeel als kosten die in de toekomst gemaakt worden bij de inzet van

extra personeel

Er komen meer bijstandsverzoeken over huisvesti gskosten AMI enpublieke gezondheid Althans dat verwacht

ik Ook Aruba en Curasao hebben moeite met betalen aldus RIVM

Ik verwacht nog een extra bijstandsverzoek over laboratorium SXM

Aruba lijkt het vele testen is dmir en bronnen en contactenonderzoek capaciteitsprobleem op korte tennijn

niet meer te kunnen vol houden

Ikzou de discussie met BZK meer als dilemma opschrijven Het is een lastige afweging we begrijpen BZK
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goed maar wij vinden het met verstandig om de directe covid aanpak onderdeel te laten zijn van de

discussie met de eilanden over liquiditeit en hervormingen Dat moet Us van elkaar afgewogen worden

waarbij prio gegeven moet worden aan de covid aanpak

Hou bij het opstellen van een advies aan bewindslieden er altijd tokening mee dat stuk mbv WOB op te vragen

is Dus “vuilewas verstandigformuleren

V BZK heeft aangegeven het niet wenselijk te vinden dat VWS het bijstandsverzoek inwilligt gezien de

onderhandelingen die lopen met betrekking tot liquiditeitssteun Op dit moment leidt dat tot een

discrepantie tussen de praktijk zorgpersoneel dient opgevangen te worden in hotels en politiek
niemand betaal de hotels Dit kau op korte termijn leiden tot problemen Waaronder dat het personeel
uit het hotel gezet gaat worden en daardoor en een verslechterde samenwerkingsrelatie met AMI

3 Beleid BZK

V Het beleid van BZK leidt tot de onwenselijke situatie waarin Sint Maarten geen geld heeft om lokaal

personeel in te zetten in de strijd tegen COVID VWS ziet zich daarom genoodzaakt om erg duur AMI

personeel inhuren voor taken die ook door niet medisch niet IC personeel uitgevoerd kan worden

testen broil en contact onderzoek etc

0 Ik begrijp nog steeds niet waarom we hier dan geen goedkoper NL personeel voor inzetten PG

had toch alleen bezwaren tegen de inzet van NL IC personeel

Eens maar nog beter is lokaalpersoneel Dat is nu ook lastig door de discussie met BZK

h is aan het uitzoeken of het doormiddel van detachering wellicht toch

mogelijk is om lokale zorgprofessionals aan het werk te krijgen

V 10 2e 10 2e

4 Vaccins

V De landen hebben aangegeven aanspraak te willen maken op vaccins indien NL deze bimien haalt PG

wil ook graag de mogelijkheid hebben om vaccins beschikbaar te stellen aan de BES eu CAS Op dit

moment wordt er gekeken over de Caribische delen van het koninkrijk in de aankoop kunnen

meenemen

V Zowel de CAS als BES vallen niet onder de EU maar hebben een LGO landen eu gebieden overzee

status Er wordt nubekeken hoe de afspraken met de EU exact geformuleerd zijn en of er ruimte is om

voor de LGO s iets te regelen of te interpreteren
wellicht goed om nog te mailen over de laatste STAVAZA zodat we maandag meer

info hebben Ik wil het ook wel doen maar zit gezien de gesprekspartners niet heleniaal in de

juiste rang

0 10 2e

Ik heb niet meer info danjullie Volgens mij moeten we kijken ofwe stas zover krijgen dit in

afstemmingsoverleg met de bewindslieden te bespreken Er moet een signaal op politiek niveau

gegeven worden
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5 Crisisdraaiboek orkaanseizoen

Sinds 2019 wordt er voorafgaand aan het orkaanseizoen start 1 juli een crisisdraaiboek opgesteld tussen de

6 eilanden enVWS Ivm de coronacrisis is er vertraging opgelopen en is er deze week pas een defmitieve

versie voor 2020 opgesteld zie bijlage Het voorstel is om deze te behandelen tijdens het volgende
Vierlanden overleg op 20 augustus De belangrijkste veranderingen t a v de vorige versie is dat de optie voor

het plaatsen van patienten van St Maarten in een shelter emit is gehaald en dat niet alleen patienten die niet

zittend vervoerd kuimen worden via de airambulance geevacueerd zullen worden maar ook patienten die

geisoleerd vervoerd moeten worden denk covid patienten Dit laatste kan problematisch zijn voor St

Maarten waar nu 5 corona patienten medium care ontvangen in de Hospitainer maar wat gezien de recente

uitbraak enorm kan verhogen Deze zullen dan individueel vervoerd moeten worden wat tijdsintensief is Dit

signaal is afgelopen vrijdag meegegeven aan St Maarten

Tijdens het Vierlandenoverleg zal vooral de politieke keuze voorliggen of de ei landen tijdens de pre

evacuatie elkaars covid patienten ook zullen opnemen St maarten heeft afspraken gemaakt met Curacao

voor de opvang van patienten maar of de covid patienten ook zullen worden geaccepteerd zal door de

ministers moeten worden toegezegd Curacao heeft ambtelijk aangegeven dat ze mogelijk bijstand zullen

vragen aan Nederland om een aparte unit in te richten voor de covid patienten van St Maarten [Ook voor de

dialyse patienten van St Eustatius en Saba is dit relevant aangezien afspraken zijn gemaakt dat deze in het

ziekenhuis van Curacao worden behandeld de komende tijd Het ziekenhuis is bereid deze patienten op te

vangen in isolatie wanneer ze besmet lijken te zijn met het coronavirus ]

Let op we gaan niet iederjaar een crisishandboek opstellen Mi hier alleen de knelpunten die op pilitiek
niveau besproken moeten worden Vaststellen moeten we niet te groot maken gaat alleen om een update

6 Versterking afdeling publieke gezondheid Bonaire

Tijdens de coronacrisis is nogmaals blootgesteld dat de afdeling publieke gezondheid van Bonaire niet

optimaal functioneert zoals van een GGD verwacht zou mogen worden In het 2 OMT is geadviseerd om

extra personele ondersteuning aan te bieden aan Bonaire in de vonn van een arts infectieziektebestrijding en

2 sociaal verpieegkundigen Deze zijn nu geworven door het RIVM en zouden op z’n vroegst half September
naar Bonaire kuimen gaan Echter het RTVM lieeft signalen gekregen van de vorige gestuurde arts dat zij
liaar taken niet goed kon vervullen omdat zij werd tegengewerkt door de organisatie en met name het hoofd

op 10 juli jl een brief gestuurd aan[
Iwaarin hij zijn zorgen uit over de effectiviteit van tijdelijke ondersteuning ivm structurele

problemen in de organisatie zoals de rol van het huidig hoofd van de afdeling Meegegeven is dat verwacht

wordt dat deze obstakels worden weggenomen alvorens de toegezegde personele ondersteuning in September
zal gaan

De Gedeputeerde

doorlichtiug van de afdeling publieke gezondheid Deze steun is toegezegd en op dit moment hebben er twee

onderzoekers een eerste conceptversie van resultaten gedeeld met

geadviseerd wordt om een fiinctioneringsgesprek met het hoofd teTocrcTcirnaTccn nieuwe directeur zal

moeten worden aangesteld

Op basis van de doorlichtiug en de briefvan het RIV heeit^^^^ heeft vrijdag 14 augustus jl gesproken
We adviseren u om aankomende week ook te spreken met

te sporentot actie Daamaast is het ook zinvol om vast na te denken over het scenario waarin

niet spoedig tot maatregelen over gaat bent u bereid dan alsnog ondersteuning iuzetten per September of

niet

djytfdeling Naar aanleiding hiervan heeft 10 2e 10X29van

10 2e

heeft tijdens overleg met u op 13 februari jl steun gevraagd bij een10 2s

waarin2e10 2e ei

om hem aanmet 10 2e

10 2e
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Hebben we nog meer van eehoord10 2e

Niet alsdat^cenario opnemen Alleen overleg met gezaghebber adviseren Wellicht ik eerst nog een keer en

danpa^“10 2e

7 Tijdelijke covid 19 wet 0 Uitwerking volgt later dit weekend

8 Motie Bonaire 0 Uitwerking volgt later dit weekend

Verzonden met BlackBeiry Work
www blackbeny corn
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Onderwerp Eerste opzet Amotatie Stas 18 augustus
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14 aug 2020 12 46 PM

a minvws nl

l@niiuvws plmm

Goedemiddag 10 2e

In de bijlage vind je de eerste opzet van de annotatievoor de Stas voor het PO 18 aug
In het rood staan nog wat vragen onduidelijkheden [fljJ2«g]levert later dit weekend nog punt 7 en 8 aan

Maandagochtend maken we met jou input de annotatie af

Ik sluit zo de computer af en start zo rond half 5 nog even maar telefonische ben ik te bereiken

Met hartelijke groet
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